
Ві
че

 1
/2

0
11

   
w

w
w

.v
ic

he
.in

fo

Володимир АР’ЄВ,
«НУ–НС»:

– Ми знаємо, що кіт – це тварин
ка, яка гуляє сама по собі, тому й рік, 
певно, буде непростим, не таким, як 
планує влада чи пересічні громадя
ни. Відповідно усе розвиватиметь
ся своїм, особливим шляхом, що 
потрібно враховувати, адже в 
новому році можливі й деякі 
несподіванки. Та я надіюся, що 
вони будуть тільки приємними 
й добрими.  

Олександр 
ВАСИЛЬЄВ, 
Партія регіонів:  

– Новий рік буде дуже щасливий, 
проте надзвичайно напружений. Маю 
надію, що новий бюджет забезпечить 
насамперед соціальні питання, чого 
очікують наші виборці, жителі України, 
ветерани, пенсіонери, молодь. Тож хай 
2011 рік буде успішним, аби ті надії, які 
ми на нього покладаємо, збулися. 

Адже діюча влада повсякчас працює 
для того, аби у нашій країні всі почува

лися справжніми українцями.

Петро ГАСЮК, поза
фрак ційний:

–  З н а є т е ,  о с т а н н і м 
ч а с о м  я  п о ч и н а ю  в і д 
чу вати, що народився у рік 
Кота чи Кролика. Поперше, 
страшенно люблю котів і маю 
їх аж п’ять. Це дуже добрі 
тваринки. Тому я просив би 
Бога, щоб принаймні цього 
року він був милостивим 
до народу України, а 
ми тут, у парламенті, 
запроваджували дієві 
реформи, які пішли  б 
на користь і покращи
ли життя наших гро
мадян. 

Олег ЗАРУБІНСЬКИЙ,  
Народна партія:

Узагалі, коли говорять 
про гороскопи, то я більше 
довіряю тим, які базують
ся не на році народження, 
а на місяці народження, ко
ли розрахунки ґрунтуються 
на показниках сонячної 
активності, пір року. До речі, 
я – скорпіон. Нещодавно 
прочитав книгу астролога 
Лінди Гудман, досить се
рйозну роботу, у якій ав
тор проаналізувала всі зна

ки зодіаку: стосовно мене ви явилося, 
що справді є велика кількість збігів. 
Колись у мене була кицька Ліка, ко

тра прожила з нами як член сім’ї 16,5 року, 
а її син, Димок, – 14,5 року. Тобто й справді, 
певно, знак мого року екстраполює якісь риси й на 
мене. А взагалі, у котах мені подобається те, що во
ни дуже волелюбні й не можуть прив’язатися до ко
гось, згубивши самих себе. Бажаю всім віднайти таку 
незалежність свого «Я» і завжди мати віру у свої сили. 

«Кролики – це не тільки  
цінне хутро,а й прогресивні 

політичні ідеї»…
Саме так, перефразувавши відомий вислів народних артистів України Володимира 

Данильця і Володимира Моїсеєнка, котрі на початку своєї кар’єри виступали з 
гумористичним номером «Кролики», можна сказати про «кроликів» українського 
парламенту – народних депутатів України, які народилися у рік білого Кролика, 
Кота чи Зайця за китайським календарем. 
За давнім східним  повір’ям рік Кролика (Кота/Зайця) приносить людям мирні 
часи, атмосферу взаєморозуміння й дипломатії. Крім того, цей рік ідеально 

підходить для визначення пріоритетів, стратегічного планування та закладання 
фундаменту майбутніх перемог. Чи справді це так, нам розповіли люди, які 

безпосередньо задіяні у згаданих процесах і до того ж провадять свою діяльність 
під знаком «вухастого» оберегу.

Юлія ЦИРФА, 
Микола БІЛОКОПИТОВ

Кролик – четвертий знак китайсь
кого гороскопа. Люди, котрі народи
лися у цей рік, талановиті й амбіційні, 
їм довіряють і поважають друзі та ко
леги. Вони не терплять конфліктів, 
їхній гостинний дім завжди відкритий. 
Відвертість і щирість не є їхніми ха

рактерними рисами, вони вміють слухати, але самі 
розкриваються мало. У любові найчастіше обирають 
вичікувальну позицію, рідко виявляючи свої бажання 
відкрито. 

Найкращі професії для Кролика – юрист (адвокат, 
нотаріус) або дипломат, радник, секретар. Жінка цьо
го знака може бути першою, найкращою в усіх видах 
діяльності, які потребують смаку, гостинності й гідного 
представництва. Людиніполітику слід було б обра
ти собі дружину, народжену під знаком Кролика – од
ночасно світську й скромну, яка може багато додати 
своєю присутністю.

ГРОМАДЯНСЬКЕ СУСПІЛЬСТВО
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Юлія КОВАЛЬОВА, Партія 
регіонів:

– Шановні друзі, дорогі 
громадяни України, прийміть 
сердечні привітання з Новим 
2011 роком та Різдвом Хри
стовим! Бажаю, щоб у новому 
році ви зробили все те, про що 
так давно мріяли, щоб відчули 
турботу з боку колег, тепло 
друзів та близьких. Дай Бо
же вам любові і тепла, добра 
в сім’ї  й затишку в оселі, 
нехай майбутній рік стане 
для нашої рідної  України 
роком миру, злагоди та 
процвітання.

Наталія 
КОРОЛЕВСЬКА, «БЮТ – 
«Батьківщина»:

– Насамперед, хотілося б 
побажати здоров’я, удачі, віри 
в те, що ми живемо у сильній 
країні. Я не песиміст, тому 

вважаю, що багато зале
жить від самих людей, і те, 
що восени ми спостерігали 
такий собі громадський 
«майдан» підприємців, 

котрі змогли об’єднати Схід 
і Захід України й поставити 

свій патріотизм на платфор
му громадянського суспільства, 
можна вважати величезною пе
ремогою 2010 року. Уперше за 

роки незалежності суспільство без 
політиків опротестувало рішення 
влади й відстояло свої переко
нання. Це додає нам упевненості в 

2011 році. Ми рухатимемось уперед. Звичайно, хо
четься побажати всім удачі, сили волі, 
духу.  

Звісно, 
ми не могли не 

дізнатися думку народних «кро
ликів», проте вже не обранців, а улюбленців – Воло
димира Данильця і Володимира Моїсеєнка, які уже 
стільки років тішать цим «шедевральним» номером 
своїх шанувальників.

– Вважається, що епоха глобальних змін уже 
не за горами. Як потрібно сприймати такий про
гноз?

– Як заклик до дії. Рік Кролика, до речі, ідеально 
підходить для планування сімейного щастя, що, як 
відомо, у дітях. Наш девіз: «Плодіться й розмножуй
теся!»

– Щоб рік став успішним, на новорічному столі 
бажано мати улюблені кролячі ласощі: моркву, 

редис, ріпу, яблука, огірки, помідори. У вигляді 
символічних прикрас вітаються якась травичка або 
сіно і, звичайно, гілка осики. Як і завжди, в пошані 
розставлені всюди декоративні фігурки господаря 
року. Як ви ставитеся до таких забобонів?

– Які ж це забобони? Кролики в різному вигляді 
– від живих до декоративних – супроводжують усе 
наше життя, і ми віримо, що вони приносять удачу, 
благополуччя й щастя в наші родини, чого й вам від 
душі бажаємо!

– Кажуть, що Кролик схильний до педантизму. 
Чи насправді це так?

– Скоріше, це не педантизм, а акуратність, яка 
ще нікому не завадила. Кролик також не зловживає 
спиртним, не курить, шанує своїх батьків, не 
ображає молодших, вчасно сплачує податки і любить 
Батьківщину.

– Відомо, що в рік Кролика народилися  
Ю. Пілсудський, Й. Сталін, А. Ейнштейн, В. Скотт, 
Епікур. Може, справді в цих звірятах є «щось 
цінне»? І ваш вибір не випадковий?

– Деякі персонажі з вашого списку аж ніяк не є 
зразками для наслідування, але в більшості своїй усі, 
хто народилися в цей рік, як правило, дуже плідні на 
геніальні ідеї, а те, що наш вибір не випадковий, ми 
підтверджуємо ось уже 20 із гаком років на сцені й 
екранах телевізорів.

Павло МОВЧАН, «БЮТ – 
«Батьківщина»:

– На превеликий жаль, зі 
значним запізненням дізнався, 
що я – Котокролик, тому жив 
як підвладний Сонцю, небу, 
зіркам, Господу Богу, людям. 
Однак духовне не припиняє 
впливати на нас. Якщо ми 
створюємо психоенергетичний 

ряд, то все рано чи пізно 
до нас повертається 
– прокляття, прохан
ня, радість, печаль. 

Людина екзистенційна. 
Філософія екзистенційності виникла ду

же пізно, проте свою причетність до вели
кого людина усвідомлювала завжди. Із 
присутніх у парламенті це розуміють лише 
2 відсотки. 98 відсотків зосереджені винят
ково на матеріальному, а не на духовному світі. 
Коли вони хапають щось людське, Господь усе одно 
забере це в різний спосіб: або хворобою, або чимось 
іншим. Тому потрібно корегувати свою лінію поведінки, 
керуючись високими ідеалами, а не виключно жагою 
матеріального блага. Бажаю усім збагнути це хоча б у 
новому році.   

К а т е р и н а  С А М О Й Л И К , 
Комуністична партія України: 

– Я вірю, що в мій рік – білого 
Кота, Зайця й Кролика – увесь 
народ України  гордо крокува

тиме з високо піднятою го
ловою дорогою справж
нього відродження нашої 
держави. Хочу побажати 
всім своїм співвітчизникам 
єднання, адже уряди і 
взагалі влада – це тимчасові 

явища. Ми ж із вами вічні, 
ми – носії духу, ми – 
митці, зодчі у процесі тво

рення нашої держави. Тому в новорічну 
ніч підніміть келихи за символ року – чудову тварин
ку, яка принесе вам благополуччя, щастя і допоможе 
відбудовувати нашу країну. 


